
Bestyrelsesmødereferat. 

 

 

Dato. 19. august 2019, kl.18.00. 

 

Til stede: Jannie, Rasmus, Sævar, Mette,Leif og Malene  

 

Afbud: Claus 

 

Næste møde mandag d.17.september 2019, kl.18.00 

 

 

 

 

 

 

 

 

1. Evaluering af sommerfest 2019. 

 

 

Bestyrelsen overvejer den ikke vil arrangere sommerfest næste år og andre arrangementer i fremtiden. 

Der var ikke nok deltagelse og vi fandt fremmøde af beboere skuffende. 

 

 

 

 

2. Evaluering af igangsatte projekter/opgaver. 

 

Bestyrelsen har gennemgået igangværende projekter og samarbejde med administration og servicekontor 

fortsætter. 

 

 

3. Forberedelse til møde med administrationen d. 2/9 2019 kl. 18.00. 

 

Bestyrelsen har møde med administrationen. Mødet omhandler fremtidigt samarbejde og igangværende 

projekter og fremtidige. 

 

 

4. Evt. 

 

1. 

Bestyrelsen har fundet molok løsning som etableres andre steder i byen og som er mere neutrale og 

mindre luftgener evt.? Bestyrelsen følger op på det og sender forslag til Administrationen. 

 

2. 

Der klages over lugtgener i nogle kælderrum. Bestyrelsen vil rette henvendelse til Administration og 

servicekontor, så det kan blive undersøgt og gjort noget ved. 

 

 



3. 

Mågerne er igen begyndt at larme og bestyrelsen vil rette henvendelse til Servicekontor, for at få løst 

problemet. 

 

4. 

Forstærkeranlæg i Fælleshus virker ikke – rep./udskiftning foretages hurtigst muligt. 

 

5. 

Bestyrelsen laver Facebookside for Skelagergårdenes bebore, hvor der vil blive lagt dagsorden, referat og 

anden information op. 

Som udgangspunkt er det ikke muligt at kommentere opslag. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

  


